

## Early Graduation Regulation

99 學年度第 2 學期第六次系務會議決議訂定 100.06.17

103 學年度第 1 學期第二次系務會議修正 103.10.24

Approved by the 6<sup>th</sup> departmental affairs meeting on academic year 2011 spring semester, June 17<sup>th</sup>, 2011

Amended by the 2<sup>nd</sup> department affairs meeting on academic year 2014 fall semester, October 24<sup>th</sup>, 2014

依據本校學則第五十一條規定，且合於以下規定者，得向系辦提出申請，後經由系務會議審核通過，始可送至教務處辦理。

Student who fulfills NCCU academic regulations article 51 and the following BA department regulation may apply for early graduation. Once the departmental affairs committee approves such an application, it will then send to the Office of Academic Affairs for further processing.

1. 學業成績(不含提前畢業當學期)加權總平均在八十五分以上且排名名次為全系學生數 10%以內。

GPA of **85 or above**, **AND** ranking in the **top 10%** of **your department** (not including the semester when student apply for early graduation).

2. 提前畢業當學期學業成績平均分數，應達八十分以上。

Whose average score of the semester which student apply for graduation is over 80.

3. 各學期操行成績均達八十分以上。

The conduct evaluation score is over 80 every semester.

The regulation has been announced on the department of business administration website <http://www.ba.nccu.edu.tw/index.php?act=list&cid=198>